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Protokoll fört vid SMC-Värmlands styrelsemöte 160519 Nr 6 i HIMCC:s klubbstuga 
i Skoghall 
 
 
§1 Mötets öppnande 

Ordf. Ingvar Pettersson hälsade styrelsen välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Närvarande 

Ingvar Pettersson, Lars Johannesson, Nils-Åke Ingemarsson, Maria Andersson, P-T 
Lindberg, Tommy Jensen, Lars Olsson o Per Sjöberg. 
Adjungerad Judy Hollstedt  
 

§3 Anmält förhinder 
 Annette Sjöberg, Lennart Eriksson 
  
§4 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes 
 
§5 Föregående mötesprotokoll 
 Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
§6 Rapporter 
 P-T Lindberg skickar in remissvar ang. anpassning av hastighetsgränserna till 
 vägarnas trafiksäkerhetsstandard. 
  ”Avrostning” genomfördes i dåligt Mc-väder med endast 8 deltagare hos Goodguys 
 MC i Årjäng. 
  
§7 Ekonomi 
 Ekonomin är under kontroll. God likviditet. 
  
§8 Mc Folket 
 Manusstopp 2/6, utgivning v. 26 
  
§9 KNIX-kurser 
 Tre kurser har genomförts med totalt 50 deltagare. 
 Utvärdering av KNIX-kurserna har genomförts med bra resultat.  
 Bilaga 1. 
 
§10 Aktiviteter 
 Handelsbodenkortegen genomförs 26/5 kl.18.30. Personal behövs från 16.00. 
 MCT skickar ut intresseförfrågan ang. TRU-kursgenomförande till instruktörerna. 
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§11 Hemsidan 
 Fungerar bra. Intresset för Facebook-sidan ökar. 

  
§12 Övriga frågor 
 I lokaltidningarna har det skrivits om s.k. ”tattarsafari” i Fryksdalen under veckan. 
 Artikeln har kommenterats av sekreteraren via reportern Åsa Eneljung.  
 Kontakt skall tas med TV (Bert Olsson) ang. det initiativ som togs 2015 ang. 
 utredning av s.k. MC-olyckor. Sekr. kontaktar TV.  
  
§13 Kommande möte 
 Torsdag 16/6 kl. 19.00 i närheten av Degerfors. 
 
§14 Mötets avslutande  

Ordföranden avslutar mötet och tackar för visat intresse.  
 

 

 

 

 

Ordförande Ingvar Pettersson   Sekreterare Per Sjöberg 

 



 Utvärdering Knix 2016

Totalt antal inkomna svar: 19
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Förbättringsförslag från deltagare:
Hur kan vi förbättra helheten?
•Besiktningen superbra, kan inte tjatas in nog ofta! Bra o tydliga instruktioner före körning.
•Skicka iväg rökare längre bort. Vissa stod i depån och stank.
•Nej, ni gör ett kanonjobb
•Ännu mer individuell coaching för den som vill.
•Mer strukturerad genomgång innan. Blev lite rörigt. Allt kom med men de som inte var 100% vakna kan ha missat nåt.
Tydligare att färgindelning endast har med farten att göra.
Den som tog betalt informerade att snabbaste gruppen var för sporthojar.
Det är väl oväsentligt vilken hoj man kör utan det är körstil o hastighet?

Hur kan vi förbättra Fika/Mat‐utbud och service:
•Superbra ordnat! Perfekt! Tack Lena!
•Coca‐Cola :‐)
•Bra käk och dricka, bra för säkerheten med lite mat och vätska när det är så varmt som det var.
•Ev muffin/bulle till kaffet annars toppen!

Finns det något instruktörerna kunde gjort bättre/annorlunda?
•Jag tyckte att det var för mycket fri körning och för lite instruktioner på banan. Jag hade önskat att instruktörerna varit lite mer på...
•Inte helt säker på att "köra utan broms" är en jättebra övning på första passet. Lite lurigt innan man hittat svängpunkter och lärt sig banan.
•Förklara mer ingående om motstyrning och vikten därav.
•Instruktörerna kunde gå igenom övningarna lite tydligare inför nästa körpass. Det var min första kurs så allt var nytt och då är jag lite (trögare) än normalt.
•Övning av motstyrning kunde kompletteras med undanmanöver för koner.
Jag tycker effekten av motstyrningen blir tydligare vid en snabb undanmanöver än inför en lång planerad kurva.
•Nej, bra med filmning och erfaren instruktör i gruppen, enbart positiv kritik utan "pekpinnar" gör att man tar till sig tips och trix bättre.
•Genomgångarna inför varje körpass kunde vara mycket tydligare och mer pedagogiskt upplagda.
En enkel skiss till genomgången och några nerskriva punkter om vad som är viktigt att tänka på inför varje köromgång
 skulle ha varit väldigt bra att få med sig. Gärna mer specifika, praktiska övningar till körpassen istället för "tänk på vägvalet i kurvorna".
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Finns det något instruktörerna kunde gjort bättre/annorlunda (forts.)?
•Jag tyckte det var jättebra under dagen. Jag övningskör och hade första teorilektionen på trafikskolan på måndagen efter.
Upptäckte då att jag inte korrekt utfört motstyrningsmomentet! Trodde jag hade pejling på det vilket förde tankarna till KNIX‐kursen.
Fick handfast instruktion på skolan vilket skulle varit bra att få även på KNIX‐kurserna.
Jag tror på lite fyrkantigt tänk här där momenten gås igenom bokstavligen så man inte bara tror man gör rätt... :)
Att var och en få "bevisa" att man gör rätt under granskning på banan av instruktör.
Lars tog tag i min bromsteknik och gav sig inte förrän det såg rätt ut BRA! Så ska det vara hela vägen även under frimomenten på slutet.
Det är bra att få kritik och nödvändig! Kan man inte ta den kan man stanna hemma hehe ;)
•Inför passen kan man ha bättre genomgång. T.ex. inte bara säga att "Nu ska vi öva gaskontroll" utan samtidigt förklara vad det innebär,
varför det är viktigt hur man gör. Allt viktigt kom nog fram men inte utan lite diskussion.
All feedback efter passen var riktigt riktigt bra. Nästan alla fick nog något till sig.
Helhetsintrycket, MYCKET LÄRORIKT O JÄTTETREVLIGT!! Tack!
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Inkomna svar: Totalt antal deltagare:
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